



บริษัท แอปเพลย์ ดีบี จำกัด (มหาชน)  
Applied DB Public Company Limited

## Declaration of Intent

### Commitment towards Carbon Neutrality and Net Zero Emissions

#### Applied DB Public Company Limited

Applied DB Public Company Limited recognizes the importance of reducing greenhouse gas (GHG) emissions, a major contributor to Climate Change, which severely impacts the economy, society, and environment. As an organization committed to sustainable operations and responsible to society and the environment, the Company is dedicated to integrating GHG reduction as part of its business strategy. This is to ensure balanced growth alongside environmental preservation by driving the organization towards the following climate goals.

- Aiming for Carbon Neutrality by 2045
- Aiming for Net Zero Emissions by 2050

To achieve the goals outlined in this declaration, the Company will implement the following operational guidelines.

1. Enhance energy efficiency throughout the supply chain and support the use of renewable energy.
2. Collaborate with business partners, suppliers, and all stakeholders to promote environmentally friendly operations across the entire value chain.
3. Plan, support, participate in, and implement various projects related to carbon absorption and storage in the future.

Therefore, the Company calls upon all employees, business partners, and stakeholders to unite as a crucial force in driving this mission towards sustainable climate change management.

Announced on November 10, 2025

(Mr. Pawat Wongtangtrakul)

Chairman of the Board



บริษัท แอ็พพลาย ดีบี จำกัด (มหาชน)  
Applied DB Public Company Limited

## 意向声明

### 致力于实现碳中和淨零碳排放

Applied DB Public Company Limited

Applied DB Public Company Limited 认识到减少温室气体排放的重要性，温室气体排放是气候变化的主要原因，对经济、社会和环境造成严重影响。本公司作为一家优先考虑可持续运营并承担社会和环境责任的组织，公司致力于将温室气体减排纳入其业务战略，保护环境的同时实现平衡增长。公司将推动以下目标：

- 致力于实现 2045 年实现碳中和
- 致力于实现 2050 年实现淨零排放

以实现目标，公司制定了以下运营指南：

1. 提高整个供应链的能源效率，并推广使用可再生能源。
2. 与合作伙伴、供应商和利益相关者合作，在整个价值链中实施环保运营。
3. 规划、支持、参与和实施未来与碳捕获和储存相关的各种项目。

为此，公司邀请员工、合作伙伴和所有利益相关者合作，成为推动可持续气候变化管理使命的关键力量。

发布于 2025 年 11 月 10 日

(Mr.Pawat Wongtangtrakul)

Chairman of the Board